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Scene 8

场景8

Marcus: You don't have a kid, do you?

马可斯：你没有孩子，是不是?

Will: What?

威尔：什么?

Marcus: You don't have a kid, do you?

马可斯：你没有孩子?

Will: Of course I've got a kid. What are you on about.

威尔：当然有了，怎么啦?

Marcus: No, you don't. I've been watching you, and you don't have a kid.

马可斯：你没有，我跟踪过你。你没孩子。
Will: Well, what is it to you anyway?

威尔：这关你什么事?

Marcus: Nothing. Except you' ve been lying to me, my mum and my mum's friend. Can I come in?

马可斯：没什么，只是你骗了我，我妈妈，还有我妈妈的朋友。我可以进去吗?

Will: No.

威尔：不可以。
Marcus: Why?

马可斯：为什么?

Will: Cause I'm busy, I'm...

威尔：因为我在忙。
Marcus: What are you doing?

马可斯：忙什么?

Will: I'm -I'm watching TV.

威尔：我……我忙着看电视。
Marcus: I could watch it with you if you like.

马可斯：我可以陪你一起看。
Will: Well, that's very nice of you, Marcus, but I usually manage on my own, thanks. Don't you have homework to do or something?

威尔：你真是太好了，马可斯。但是，我通常都是自己一个人看的。你不要做功课吗?

Marcus: Yeah. Do you want to help me?

有，你想帮我吗?

Will: No, that's not what I meant. I meant, why don't you go home and do your homework?

威尔：不，我没那么想。你为什么不回家去做功课?

Marcus: I'll do you a deal. I won' t tell anyone you don't have a kid , if you go out. with my mum.

马可斯：我有个提议如果你和我妈妈约会，那我就不告诉别人你没孩子这件事。
Will: Okay. Why would you want your mum to go out with someone like me?

威尔：好。为什么要你妈妈和我这种人交往?

Marcus: I don't think you're too bad. I mean, you told lies， but apart from. that, you seem okay. And she' s sad. I think she'd like a boyfriend.

马可斯：除了说谎，还不算太坏。我妈妈心情不好，她，需要个男朋友。
Will: Well, you know, I can't just go out with someone because you want me to, Marcus. I would actually have to like the person as well.

威尔：我不能因为你要我和谁约会，就和谁约会，得我自己喜欢才行。
Marcus: What' s wrong with her?

马可斯：
Will: There's nothing wrong with her. That's just the system. That's how... For Christ's sake, I'm not talking about this with you. Just -Just go.

威尔：她很好，问题是……我不和你讨论这个了。你走吧!

Marcus: Okay, but I'll be back.

马可斯：好的，不过我还会来的。
Will: Ooh, I'm really scared.

威尔：哦，我好怕
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